

CONTACT

please send all inquiries and repairs to:
Bitte senden Sie alle Anfragen und Reparaturen zu:

SUKALE MEDIEN-TECHNIK

Süderstr. 112
Hinterhaus EG
20537 Hamburg
Germany
phone: +49(0)40-20238373
mobile: +49(0)176-20329892
info@sukale.com
UID: DE206001708

INDIMANT

Industriediamanten GmbH
Heinrich-Hertz-Straße 9
22941 Bargteheide
Germany
phone +49 (0)4532 50 546-0
info@indimant.biz
www.indimant.biz

FloKaSon

flo kaufmann
Dipl. el. Ing HTL
Goldgasse 3
CH-4500 Solothurn
Switzerland
phone +41 32 621 4545
flo@floka.com
www.flokason.ch

DMM

DIAMOND STYL
CUTTING HEAD SERVICE



INDIMANT





Ralf Dohrendorf und Karl-Heinz Lehmann



Martin Sukale



Florian Kaufmann

COOPERATION

In cooperation with Karl-Heinz LEHMANN - Cutting Stylus Service Berlin and INDIMANT Industriediamanten GmbH we have started the series production of DMM-Styli in early 2016 with original equipment and original polishing instructions. The old grinding apparatus - built specially for this purpose by the TELDEC - have survived their last journey and have been refurbished and put back into operation by Ralf Dohrendorf and his team at INDIMANT. Historic know-how about the exact DMM-geometry meets a modern production line in our new location near Hamburg.

INDIMANT Industriediamanten GmbH is looking back on 60 years of experience in the diamond industry and nowadays employs 16 experts for diamond tools. Flat hierarchies and a high degree of flexibility allows to respond to customer demands fast and efficiently.

As project initiators and independent engineers in music record technology INDIMANT is accompanied by Florian Kaufmann (FLoKaSon) and Martin Sukale.

Florian Kaufmann (Dipl.-Ing. (HTL) Elektrotechnik) - former founder of Vinylium GmbH Switzerland - has over 20 years of experience in the field of disk recording. He will be taking responsibility for cutting head service, especially for SX84.

Martin Sukale (Dipl. Ing. (FH) Computer Science) continues the supply chain management and distribution of our products. Sukale Medientechnik is running a cutting room and mini pressing plant for over 15 years now, right at the logistical center of Hamburg.

Styli and spare parts will be shipped out on a daily basis. Together we would like to guarantee the future not only for the Direct Metal Mastering process, but also for the great demand for vinyl and the times to come.

We hope that our service and your faith will keep one of the highest quality audio recording techniques of all time alive.

Feel free to contact us anytime, you will find our details on the last page of this brochure.

KOOPERATION

In Kooperation mit Karl-Heinz LEHMANN - Cutting Stylus Service Berlin und INDIMANT Industriediamanten GmbH in Bargteheide haben wir Anfang 2016 die Serienproduktion von DMM-Sticheln auf Original-Maschinen mit Original-Schleifanweisung aufgenommen.

Die alten Schleifapparate - die damals von der TELDEC eigens zu diesem Zweck gebaut wurden - haben ihre vorerst letzte Reise überstanden und wurden von Ralf Dohrendorf und seinem Team bei INDIMANT aufgearbeitet und wieder in Betrieb genommen. An unserem Standort in der Nähe von Hamburg trifft das alte Spezialwissen über die DMM-Stichelgeometrie auf eine moderne Fertigungslinie.

Die INDIMANT Industriediamanten GmbH blickt bereits auf eine über 60-jährige Tradition zurück und beschäftigt ein Team von derzeit 16 Spezialisten für Diamantwerkzeuge. Ein hohes Maß an Flexibilität bei schlanken Hierarchien sichert die Möglichkeit, schnell und individuell produzieren zu können.

Als Initiatoren und unabhängige Ingenieure für Schallplattentechnik stehen INDIMANT zukünftig Florian Kaufmann (FLoKaSon) und Martin Sukale zur Seite.

Florian Kaufmann (Dipl. Ing. (HTL) Elektrotechnik) - Gründungsmitglied von Vinylium GmbH Schweiz - mit mehr als 20 Jahren Erfahrung im Bereich Schallplattentechnik führt den Schneidkopf-Service insbesondere auch für SX84 Schreiber fort.

Martin Sukale (Dipl. Ing. (FH) Technische Informatik) übernimmt die zentrale Auftragsannahme und den Vertrieb unserer Produkte.

Sukale Medientechnik betreibt seit über 15 Jahren ein unabhängiges Überspielstudio und Mini-Presswerk mit eigener Produktionshalle im logistisch günstig gelegenen Zentrum von Hamburg.

Schneidstichel und Ersatzteile werden täglich versandt. Gemeinsam möchten wir die Zukunft der Schallplattentechnik und insbesondere das Direct Metal Mastering - Verfahren für den aktuellen Vinyl-Boom aber vor allem auch darüber hinaus sichern.

Wir hoffen, mit unserem Service und Ihrem Vertrauen zum Fortbestand eines der hochwertigsten Verfahren der Schallaufzeichnung beitragen zu können.

Sprechen Sie uns gerne an, Sie finden unsere Kontaktdaten auf der Rückseite dieser Broschüre.



SERVICE

DMM - Stylus new according to Lehmann / TELDEC (24h service available)
DMM - Stylus repolishing
DMM - Stylus reshaping
DMM - Stylus remounting in new shank
DMM - Stylus accessories (shanks, metric bolts)

Styli database with history and highresolution microscope pictures (old data from K.-H. Lehmann is archived and can be accessed upon request).

Diamond styli for special purpose (direct plastic cuts)
Diamond styli with individual shape and shank
Materialtests on copper blanks with special equipment from gravure printing industry

Cutting head service
Neumann SX68-84, SX99, Caruso etc.
Drive systems
Feedback coils
spare parts

mastering machine maintenance and complete overhauls

periodic review of all important parameters (feedback, crosstalk, etc.)
pitch processor replacement
automation of cutting process
preamps
head protection circuits

You will get our recent pricelist through Sukale Medientechnik (info@sukale.com, complete details on the back)